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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

2 
Ugedag: Torsdag Dato: 27.10.2022 Fra 19.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet 

Deltagere: Charlotte Fyhn Milland, Frederik Lynge Vognsen, Line Møller Jensen, Maureen Peeters, 

Michelle Holm Lorentsen, Søren Skøtt, Tanja Bønlykke Staun, Annemette Hansen, Gitte Poder, 

elevrepræsentanter Freya (8b), Magnus (5a) og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere: 

Evt. fraværende: Line Møller Jensen 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

Dagsorden: 
 

Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Valg af formand/næstformand 

Til beslutning 

 Maureen Peeters er valgt til formand 

Søren Skøtt er valgt næstformand 

3. Nyt fra elevrådet 

Til orientering 

 Der er afholdt elevrådsmøde den 26.10. 

Elevrådet har planlagt følgende:  

- Venskabsdag (2 lektioner) den 6. januar 

- Julekonkurrence ifm. juleklippedag 

- Julebingo ifm. decembersamling 

Elevrådet har desuden drøftet følgende emner. 

Frikvartersordning for elever på mellemtrinnet, elevrådsmøder for indskolingen med deltagelse af 

større elever. 

Freya (8b) og Jalte (8a) valgt ind i Ungeråd i Billund Kommune. 

Ungerådet består pt. af 17 unge i alderen 13 – 23 år, som er udpeget for et år ad gangen. 

Ungerådet har deltaget i Bootcamp og der er planlagt møder og andre aktiviteter for resten af 

året. Ungerådet har blandt andet haft et møde med borgmester og kommunaldirektør. 

Ungerådets møder foregår på rådhuset. 

4.  Nyt fra skolen 

Til orientering 

 - Det pædagogiske personale er godt i gang med kompetenceudviklingsforløb med Louise 

Klinge og hendes team. Indsatsen opleves som meget givende for personalet i deres 

arbejde med at skabe trivsel for alle børn i skolen. 

- Skoleudviklingssamtale afholdes i januar med deltagere fra forvaltning, Børne- og 

familieudvalg og skoleledelse. I forbindelse med samtalen vil der blive udarbejdet et 

kvalitetsnotat, som vil blive offentliggjort på skolens hjemmeside. Der skal ikke længere 

udarbejdes kvalitetsrapport. 

- Der er på opfordring fra forældre lavet parkering forbudt markering på asfalten i ”Kys og 

kør banen” for at tydeliggøre at denne bane kun er beregnet til af- og pålæsning. Vi håber 

at det letter trafikafviklingen og øger sikkerheden for børnene. 

- To lærere har på været studietur til Firenze gennem Erasmus+ ordning. Det var en 

udbytterig tur, som handlede om The 4Cs: Creativity, Critical Thinking, Communication 

and Collaboration in Schools 

5. Opfølgning på dialogmøde med kontaktforældre 
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Evaluering af form og indhold. 

Til drøftelse 

 Dialogmødet med kontaktforældre var i år lagt tidligere på skoleåret mhp. at kontaktforældre 

kunne opleve større værdi af at erfaringsudveksle. 

Det er bestyrelsens oplevelse at formålet med at afholde mødet blev opfyldt.  

Bestyrelsen fik gode input fra kontaktforældre under mødet. Kontaktforældres input er 

gennemgået og vil blive inddraget i forbindelse med bestyrelsens arbejde med revidering af 

principper på kommende møder. 

6.  Opfølgning på kursus for bestyrelsesmedlemmer 

Skolebestyrelsen har deltaget i fælleskommunalt kursus for bestyrelsesmedlemmer. Kurset 

omhandlede skolebestyrelsens kompetence, indholdet i skolebestyrelsesarbejdet og noget om 

hvordan vi kan holde gode og effektive bestyrelsesmøder. 

Som opfølgning på kurset vil vi drøfte årsplan for bestyrelsens arbejde. Hvilke temaer/principper 

vil bestyrelsen vælge at arbejde med først? 

Til drøftelse og beslutning 

 Udbyttet af kurset er drøftet. Det er oplevelsen at formålet med kurset blev opfyldt. 

Der er talt om hvilke handleplaner og principper der er fastsat i de foregående perioder. 

Det er besluttet at gennemgå antimobbestrategi og principper på næste bestyrelsesmøde mhp. at 

beslutte, hvilke der evt. skal revideres og hvornår det gøres. Øvrige handleplaner afventer 

gennemgang. Der skal på kommende møder udarbejdes principper vedrørende skolens arbejde 

med meddelelsesbog. 

7.  Meddelelsesbog til dialog mellem elev, forældre og skole 

Fra skoleåret 2022/2023 bliver elevplanen i folkeskolen erstattet af meddelelsesbogen, som er et 

dialogværktøj til samarbejdet mellem elev, forældre og skole om elevens faglige og alsidige 

udvikling. Arbejdet med meddelelsesbogen skal give mening lokalt på skolen og i det daglige 

arbejde. Der er derfor lagt op til at skolebestyrelse, skoleledelse og det pædagogiske personale 

skal spiller en central rolle i at sikre en god implementering af meddelelsesbogen. Indledningsvis 

vil skoleleder orientere om krav og bestemmelser vedrørende meddelelsesbogen mhp. drøftelse af 

implementeringsproces. 

Til orientering og drøftelse 

 Skoleleder har orienteret om indholdet i ny bekendtgørelse vedr. meddelelsesbog.  

Der bliver ikke længere lavet elevplaner. I stedet skal alle skoler implementere Meddelelsesbogen. 

Der er orienteret om hvilke krav der er til meddelelsesbogen. 

I forbindelse med den ny lovgivning om meddelelsesbogen er det nævnt, at skolebestyrelsen skal 

fastsætte principper for skolens arbejde med denne. 

På Vorbasse Skole er der nedsat en arbejdsgruppe med ledelse og to medarbejdere. 

Arbejdsgruppen vil forberede oplæg til kommende bestyrelsesmøde og vil her pege på, hvad 

bestyrelsen i første omgang bør forholde sig til i forbindelse med at der skal udarbejdes 

principper.   

8. Forretningsorden 

Gennemgang og drøftelse af forretningsorden.  

Bilag 2 Forretningsorden 

Til drøftelse og beslutning 

 Forretningsorden er gennemgået og tilrettet. 

Den tilrettede forretningsorden er vedtaget. 

9. Økonomirapport 

Gennemgang af økonomirapport. 

Bilag 3 Økonomirapport 

Til orientering 

 Økonomirapport er gennemgået og drøftet. 

Udfordringer ifm. stigende energipriser er drøftet. 

10. Evt. 

 - 

 


